
Van:  

Verzonden: woensdag 20 juni 2018 11:48 

Aan: Dijk, Erich 
CC:  

Onderwerp: Ontwerpbestemmingsplan "Monnickendam De Regenboog" 

 
Geachte heer Dijk, 
 
Wilt u voor de verspreiding van mijn brief zorgdragen met het oog op de fractiebijeenkomsten a.s. 

donderdag. 
Ik zal separaat nog een 2-tal mails sturen voorzien van foto’s die deze brief ondersteunen bij het aspect 

verkeer. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nel Jongmans-Koedam 
—————————————————————————————————————— 
 
 

Aan de Gemeenteraad van Waterland                                                                                                                 

    Monnickendam, 20 juni 2018 

te Monnickendam 

 

Geachte leden van de Raad, 
 
Graag breng ik het volgende onder uw aandacht vanwege de agendering van het ontwerpbestemmingsplan 

"Monnickendam De Regenboog” (Bernhardlaan 23) voor de voorbereidende vergadering op 28 juni a.s. 
 
Gemakshalve verwijs ik ook naar mijn eerdere inbreng van 27 juli 2017 op het SPVE voor het te realiseren 

appartementen complex, waarin ik een aantal aspecten naar voren heb gebracht, wat betreft de ruimtelijke 

situatie, in afwijking van het thans vigerende bestemmingsplan Buiten de Vesting, de modelkeuze, de 

verkeersafwikkeling, de groenvoorzieningen en resterende praktische vragen. (zie bijlage) Het moge 

duidelijk zijn, niettegenstaande mijn verdere voorlopige inbreng, dat ik de ruimtelijke omvang van 

het voorgenomen plan “een maatje te groot” blijf vinden in relatie tot het bouwvlak, alsmede de impact op 

de omgeving. 
 
Specifieke bouwaanduiding 
In de reactienota inspraak SPVE bent u ingegaan op de modelkeuze  en geeft u aan dat model 3 het beste 

aansluit op de bestaande omgeving en dat  kwaliteit van uitzicht, bezonning en privacy het meest verzekerd 

blijft. (zie pag.8 van 12)etc… Op blz 11 van 12 is een ambtshalve wijziging van het SPVE opgenomen dat 

het de wens is balkons te realiseren en dat de gemeentelijk stedenbouwkundig adviseur een voorstel gedaan 

heeft om de balkons op passende wijze te integreren in het ontwerp. Dit heeft  geresulteerd in balkons 

welke half verdiept worden uitgevoerd.  
Dit is akkoord bevonden door de Monumenten- en Welstandscommissie.  
 
In de verbeelding bij het ontwerpbestemmingsplan is echter opgenomen een specifieke bouwaanduiding 

dakterras (sba-dkt). In artikel 6 in de algemene bouwregels is een nadere omschrijving opgenomen. 
 
Verder is aangegeven met modelkeuze 3, dat geen penthouses en geen dakterras functie zal worden 

toegepast.  
Sterker nog er werd gedacht aan een zgn. “eco-dak” hetgeen nu ook terug valt te lezen in het 

ontwerpbestemmingsplan en nader is verwoord in een van de bijlagen.(advies HHNK, blz 126).  Mede op 

basis van de eerder genoemde ambtshalve wijziging en uw argumenten waarbij privacy het meest 

verzekerd zou blijven met keuzemodel 3, verzoek ik u op dit punt te besluiten deze mogelijkheid van 
bouwaanduiding dakterras niet op te nemen. 
 



Verkeer 
Voorts wil ik net als bij mijn inbreng bij het SPVE, onder uw aandacht brengen het verkeersaspect voor wat 

betreft de afwikkeling via de hoofdontsluitingsroute. 
Eerder heb ik u daarover ook  geïnformeerd bij een  fractiebezoek op 30 oktober 2017 en daarbij  een aantal 

foto’s laten zien van de achteruitrijdende bevoorradingsvrachtwagens komende vanaf de Graaf 

Willemlaan, hetgeen conflicterende verkeersbewegingen met zich meebrengt. Zeker gelet ook op de 

reguliere in-en uitrit parkeergarage van gebouw De Werf met beperkte uitzicht en uitrijd ruimte, kort na de 

hellingbaan van deze parkeergarage. 
Naar mijn bescheiden mening is hier geen of te weinig aandacht besteed in het verkeersadvies wat hoort bij 

het ontwerpbestemmingsplan. Ook voor de voetgangers die het overloopgebied De Werf richting 

Swaensborch (vice versa) moeten bewandelen is de situatie verre van ideaal. Immers er is daar 

geen/onvoldoende trottoir functie. Bij het toenemend verkeer wordt het steeds onoverzichtelijker en 

gevaarlijker voor veelal (hoog)bejaarde gebruikers(zie foto), maar ook uw foto figuur 5 in het 

ontwerpbestemmingsplan, blz. 6.  U geeft aan dat "de verkeersintensiteit bij De Werf wat  toeneemt t.o.v. 

de huidige situatie en onder de 1.000 voertuigen per etmaal blijft en in absolute zin de intensiteit laag blijft 

“. Is deze duiding niet wat al te gemakkelijk opgemerkt. 
Overigens merk ik op, dat in de huidige situatie het verkeer van Swaensborch veelvuldig gebruik maakt van 

de hoofdontsluiting De Werf/Graaf Willemlaan  waardoor de verkeersintensiteit al is vergroot. 
Klopt het dat er geen specifiek onderzoek naar de “ins en outs” van het verkeersbeeld op deze 

hoofdontsluiting achterterrein De Werf is gedaan zoals op bladz. 5 van het rapport van Goudappel Coffeng 

staat verwoord? 
 
Parkeervoorziening/parkeergarage 
Verder vraag ik uw aandacht om te bevorderen  dat de parkeervoorziening/parkeergarage in het plan 

gekoppeld wordt aan de gebruikers van het nieuwe 
complex.  
 
Akoestisch onderzoek (binnen en ….buiten?) 
Een ander aspect is het akoestisch onderzoek. Mij valt op dat er uitsluitend gesproken is over 

geluidstoename van buiten naar binnen, inclusief een afwijkingsmogelijkheid door het College van BenW 

op dat punt. 
Ik vraag mij af hoe het  zit het met de geluidstoename van binnen naar buiten. Wanneer er gasloos 

gebouwd gaat worden, welke methoden gaan dan toegepast worden. Wat is daarvan de impact op de 

leefomgeving van de bestaande omgeving, en wat zijn de mogelijkheden om die zoveel als mogelijk 
te reduceren binnen het aanvaardbare niveau, zodat geen hinder en/of overlast zal ontstaan. En hoe zullen 

de overige voorzieningen die mogelijk uitmonden 
op het dak uitgevoerd gaan worden, zijn deze zodanig uitgevoerd, dat deze uit het zicht worden genomen 

en voldoende op lucht- en geluidsaspecten worden getoetst? 
 
Groenvoorziening 
V.w.b. het ecologisch onderzoek is het goed dat opgemerkt wordt dat de aanwezige platanen niet zullen 

worden verwijderd, temeer daar deze ook 
deel uitmaken van de hoofd groenstructuur en bovendien ook een beeldbepalende relatie hebben met de 

groenstructuur van de Vesting. 
 
Tot slot wil ik u een goede vergadering toewensen en vragen om de aspecten, genoemd in mijn brief, in uw 

besluitvorming te betrekken. 
Uw nadere bericht wacht ik ook in deze fase van voorbereiding met belangstelling af. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nel Jongmans-Koedam 
 
cc. College van BenW 
 


